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گزارش جلسه

مسعود حمیدی

در جلسه ستاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی استان مطرح شد: 

معین های اقتصادی مورد تایید دستگاه های نظارتی هستند 
امضای تفاهم نامه 2 معین اقتصادی شهرستان تربت جام

روز گذشــته در جلســه ســتاد فرماندهی اقتصاد مقاومتی 
استان، دو تفاهم نامه معین های اقتصاد مقاومتی شهرستان 
تربت جام به عنوان منطقه 8 اقتصاد مقاومتی استان به امضا 
رسید. به گزارش خراسان، بر اساس این تفاهم نامه موسسه 
خیریه» آرمان دستان سبز « به عنوان معین اقتصاد مقاومتی 
بخش نصرآباد تربت جام و شرکت زراعی »نیل شهر« هم به 
عنوان معین اقتصاد مقاومتی بخش مرکزی این شهرستان 

انتخاب شدند.

رئیس دادگستری تربت جام : درباره برخی افراد 
تحقیقی انجام نشده است

در این جلســه رئیس دادگســتری تربت جام، به ضرورت 
ســرمایه گذاری های مطمئــن و جلــب اعتمــاد عمومــی 
مردم اشــاره کرد و گفت: لازم اســت کســانی کــه در این 
منطقه کار اقتصادی و ســرمایه گذاری می کنند مشــاور 
حقوقی بگیرنــد. زیرا  این یک مصیبتی  شــده اســت که 
افراد غیربومی به این منطقه می آیند، سرمایه هنگفتی را 
برای ســرمایه گذاری می آورند و زمین هایی را خریداری 
می کننــد کــه مالــک آن هــا مشــخص نیســت و موجــب 
دردسرهایی می شود. پیشنهاد ما این است که معین های 
اقتصادی هنگام عقد قراردادها و شــروع کار، مشاورین 
حقوقی داشته باشند تا در مراحل بعدی نیازی به ورود و 
دخالت دستگاه های قضایی و دادگستری نباشد. »احمد 
عارف نیا« افزود: از ســوی دیگر درباره برخی افرادی که 
در قالب مثلــث اقتصادی به موضــوع ورود می کنند و نام 
آن ها را بنده مشاهده می کنم تحقیقی انجام نشده است. 
وی ادامه داد: ما می خواهیم به نحوی اعتماد بین مردم و 
افراد سرمایه گذار وجود داشته باشد، به طور مثال فردی 
در این شهرستان قبلًا یک بار ورشکسته شده بود و مجدد 
از کشــاورزان پول جمع کــرد که ســرمایه گذاری کند اما 
دوباره ورشکســته شــد و به تبع آن کشــاورزان هر روز به 

دستگاه قضایی شهرستان مراجعه می کنند.

به اعتماد مردم لطمه وارد نشود
رئیس دادگســتری تربت جام بــا تأکید بر اهمیــت پالایش 
افراد سرمایه گذار گفت: در دوره قبل که ما قراردادهایی را 
امضا می کردیم افرادی بودند که هنگام امضای ما در زندان 
بوده اند. به عنوان مثال فــردی بوده که به صــورت نابه جا  و 
غیر کارشناســی گلخانه احداث کــرده و ســرمایه ها را هدر 
داده اســت و الان در زندان به ســر می برد. بهتریــن کار این 
اســت که این افراد را از کار اقتصــادی دور کنیم تا به اعتماد 
مردم نیز لطمه وارد نشود. عارف نیا افزود: مدیران مهم ترین 
کارخانه هایی که در منطقه فعالیت می کنند غیربومی و خارج 
از دسترس هستند که باعث ایجاد مشکلاتی می شود و حتی 
دســتگاه های امنیتی و انتظامی هم از این افراد شــناختی 
ندارند، بنابراین بهتر است افراد بومی برای سرمایه گذاری 

در اولویت قرار بگیرند.

 استاندار : هیئت نظارت ستاد اقتصاد مقاومتی
 نظارت جدی دارد

در این جلسه »علیرضا رزم حسینی« استاندار خراسان 
رضوی در واکنش به این صحبت های رئیس دادگستری 
تربت جام اظهار کرد: برای دغدغه هایی که مطرح شد و 
به جاســت، هیئت ناظر در ستاد اقتصاد مقاومتی وجود 

دارد که بر آسیب های این چنینی نظارت جدی دارد.

برای اجرای مثلث اقتصادی اراده آهنین داریم
اســتاندار در این جلســه ضمن اعلام حمایت از معین های 
اقتصادی و تشــکر از حمایت های دســتگاه قضایی استان 
در اجــرای سیاســت های اقتصــاد مقاومتــی گفــت: برای 
ایجاد تحــول اقتصــادی در خراســان رضــوی اراده آهنین 
داریم و تمام تلاش خود را در راســتای تحقق سیاست های 
تعریف شده مطابق طرح مثلث توسعه اقتصادی-فرهنگی 
بــه کارخواهیم گرفت. »رزم حســینی« افــزود: برای تحقق 
سیاســت های اقتصاد مقاومتی و اجرای مدل مثلث توسعه 
اقتصادی- فرهنگی، معاونت اقتصادی استانداری آمادگی 
دارد که مشکلات معین های توسعه ای را پیگیری و برطرف 
کند. وی ادامه داد: انتقال تجارب میان معین های توســعه 
اقتصادی- فرهنگــی از اهمیت بســیار ویــژه ای برخوردار 
است که مســئولیت این کار بر عهده دبیرخانه نهاد مردمی 
اقتصاد مقاومتی خواهد بــود و در قالب برگزاری جلســات 
مشترک دنبال خواهد شد. رزم حسینی با بیان این که طرح 
مثلث توسعه اقتصادی- فرهنگی با همکاری شرکت های 
توسعه گرا و کاملًا داوطلبانه اجرایی می شــود، اظهار کرد: 
مشارکت روسای دادگستری های شهرستان ها در اجرای 
این طرح نشــان دهنده اهتمام دستگاه قضایی برای تکریم 
سرمایه گذاران و تضمین امنیت سرمایه گذاری است. وی بر 
ضرورت ایجاد هماهنگی میان معین های اقتصاد مقاومتی 
تأکید کرد و گفت: دستگاه های اجرایی پشتیبان معین های 
اقتصــادی خواهنــد بود امــا تأکیــد داریــم کــه برنامه های 
تعریف شده در قالب طرح مثلث توسعه اقتصادی- فرهنگی 

باید طبق برنامه زمان بندی مشخص پیش برود.

کوچک ترین وظیفه ما حمایت از سرمایه گذار است
»علی رسولیان« معاون امور اقتصادی استاندار نیز در واکنش 
به مســائل مطرح شــده گفت: همــه معین هــای اقتصادی 
استان مورد تایید دســتگاه های نظارتی و انسان هایی خیر 
هستند و هیچ مشکلی ندارند. رسولیان افزود: ممکن است 
افرادی در شهرســتان ها در حوزه سرمایه گذاری، پیشنهاد 
سرمایه گذاری داده باشند و بعدها این افراد جابه جا شوند، 
اما ســرمایه گذارانی که در چارچوب قوانین و مقررات عمل 
می کنند ما محکم پشت سر آن ها هستیم و به عنوان معاون 
اســتاندار کوچک تریــن وظیفه ما این اســت که پشــت ســر 

سرمایه گذاران بایستیم و از آن ها حمایت کنیم.

مولوی جامی الاحمدی: معین های اقتصادی 
شبانه روزی کار کنند

امام جمعه اهل ســنت تربت جام نیز در این جلسه گفت: در 
شهرستان تربت جام ظرفیت های بسیار خوبی برای توسعه 
اقتصادی وجود دارد لذا انتظــار می رود معین های اقتصاد 
مقاومتی هرچه سریع تر برای استفاده از این ظرفیت مشغول 
فعالیت شوند. مولوی »شرف الدین جامی الاحمدی« افزود: 
مردم اهل سنت و شیعه برای مشارکت و تحقق سیاست های 
طرح مثلث توسعه اقتصادی- فرهنگی آمادگی کامل دارند 
اما مشارکت آن ها درگرو کار و تلاش شبانه روزی معین های 
اقتصاد مقاومتی است. در این جلسه همچنین معین های 
اقتصادی انتظارات خود را از ستاد اقتصاد مقاومتی استان 
و فرمانداری های منطقه 8 اقتصاد مقاومتی استان مطرح و 
فرمانداران شهرستان های تایباد، تربت جام و صالح آباد نیز 
در خصوص رفع بوروکراســی های اداری و موانع پیش پای 
سرمایه گذاران و معین های اقتصادی اظهاراتی بیان کردند.
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 گوجه سبز
  یادداشت   به  ۷0 هزار تومان رسید

زهرا نقوی

 در جامعــه امــروز، زنــان نقــش مهــم و در حــال 
گسترشــی در زمینه کســب و کار  دارند و یکی از 

مهم تریــن معیارها بــرای... 

لزوم تدوین سیاست های کلان 
برای حمایت از کارآفرینی زنان

عضو هیئت مدیره انجمن زنان کارآفرین

  صفحه 8

افتتاح 2000 
واحد مسکونی 
در حاشیه مشهد

 صفحه۳

29 پروژه عمرانی بنیاد برکت در استان افتتاح شد

 با مشارکت ستاد اجرایی فرمان امام )ره( 
شهرداری مشهد و بانک مسکن انجام شد

»نرده های فلزی بولوار ملک آباد، پارسال نوسازی و به سازی شد و به طورحتم شهرداری برای این اقدام هزینه زیادی متحمل 
شده اســت. با وجود این، درســت یک روز قبل از نوروز 98 تعدادزیادی از این نرده های فلزی را در بیشتر نقاط شهر، مثلا در 
محدوده فلکه پارک کندند و به جای آن بولارد بتنی گذاشتند. اما این پایان ماجرا نبود و در یکی دو روز اخیر با صحنه جالبی 

روبه رو شدیم؛ با وجود  این که ظاهرا برای خرید و نصب بولاردهای بتنی کلی هزینه شده اما دوباره...

 دوباره کاری از جیب مردم
معاون حمل و نقل شهرداری: برآوردی از هزینه جدول و آیلند کل شهر نداریم

افول یک بازیگر، یعنی نقش های تکراری
هومن برق نورد در گفت  وگو با  »خراسان رضوی«:

 صفحه2 صفحه8

 صفحه1

محمدحســام  مسلمی-مراســم افتتاح همزمان پروژه 
دو هزار واحدی مســکن ارزان قیمت شــهرک رسالت در 
حاشــیه مشــهد و 29 پروژه عمرانی بنیاد برکت در حوزه 
های آموزشی، فرهنگی، آب رسانی و امدادی در استان 
برگزار شد. به گزارش »خراســان رضوی«، پروژه دو هزار 
واحدی مســکن ارزان قیمت با مشــارکت ســتاد اجرایی 
فرمــان امــام )ره(، شــهرداری مشــهد و بانک مســکن به 

بهره برداری رسیده است.
محمد مخبر، رئیس ســتاد اجرایــی فرمان امــام )ره( در 

حاشیه این مراسم که عصر روز گذشته برگزار شد، گفت: 
این پروژه که از چندین ســال پیش آغاز شــده بود تحویل 
داده شد، از اســتاندار محترم درخواست کردم یک نقطه 
از حاشیه شهر مشهد را با مطالعه انتخاب کنند که ضمن 
تامین مسکن، امکانات خدماتی، فرهنگی و اجتماعی نیز 
در آن انجام شود. وی افزود: از این اقدام به عنوان پایلوتی 
برای سامان دهی حاشیه شهر مشهد استفاده می کنیم، 
در چند روز آینده یک نقطه از حاشــیه شهر مشهد را برای 

این  اقدام انتخاب و کار را شروع می کنیم.

رزم حسینی استاندار خراسان رضوی نیز در حاشیه این 
مراسم اظهار کرد: با توافقی که با جناب دکتر مخبر  انجام 
شــد یک نقطه از حاشیه شهر مشهد را با ســرمایه گذاری 
ســتاد اجرایی فرمان امام )ره(، شــهرداری و استانداری 
انتخاب می کنیم تا دو هزار واحد مسکونی دیگر در آن جا 
ساخته شود و فکر می کنم ظرف دو ماه آینده این پروژه را 

توسط ستاد اجرایی  فرمان امام )ره( کلنگ زنی کنیم.
کلایی شــهردار مشــهد نیز در حاشــیه این مراسم گفت: 
مجموعه اقداماتی که انجام شــد و امروز شاهد افتتاح آن 
بودیم بیشتر زمینه سازی برای ایجاد کسب و کار خواهد 
بود، ما هم در راســتای اقتصاد مقاومتی به ستاد اجرایی 
فرمان امام )ره( کمک خواهیم کــرد. وی افزود: فکر می 
کنم اقداماتی که تا پایان سال قابل دستیابی است ایجاد 
پروژه های خدماتی و کسب و کار در مناطق حاشیه شهر 
خواهد بود. همچنین در مراسمی که در مسجد حضرت 

امیر المومنین )ع( شهرک رســالت برگزار شد، جعفری 
مدیر عمرانی ســتاد اجرایی فرمان امــام )ره(گفت: مهم 
ترین ماموریت ســتاد اجرایی فرمان امام )ره( محرومیت 
زدایی در نواحی روستایی و کم برخوردار است، این ستاد 
تاکنون در خراسان رضوی بیش از 600 پروژه با اعتباری 

حدود 330 میلیارد تومان اجرا کرده است. 
نیکزاد، رئیس هیئت مدیره هلدینگ توســعه ســاختمان 
تدبیر متعلق به ســتاد اجرایی فرمان امام )ره( نیز  در این 
مراســم با بیان این که پــروژه دو هزار واحدی در حاشــیه 
شهر مشهد و در شهرک رسالت با مشارکت ستاد اجرایی 
فرمان امام)ره(، شهرداری و بانک مســکن و با همکاری 
اســتانداری خراسان رضوی ســاخته شده اســت افزود: 
واحدهای مسکونی ساخته شده با 60 درصد آورده و بقیه 
آن نیز در اقساط 18 ماهه بدون پرداخت سود در اختیار 

افراد قرار می گیرد.

با مشارکت ستاد اجرایی فرمان امام )ره( ، شهرداری مشهد و بانک مسکن انجام شد

افتتاح 2000 واحد مسکونی  در حاشیه مشهد

تصفیه خانه فاضلاب کشتارگاه صنعتی تربت جام غیر فعال است 
حقدادی -رئیس محیط زیست تربت جام گفت: تصفیه خانه فاضلاب کشتارگاه صنعتی  تربت جام که حدود یک سال و نیم 
از فعالیت آن می گذرد به علت نقص فنی غیر فعال و از مدارخارج است .علیپورافزود:به دلیل تصفیه نشدن فاضلاب و رعایت 
نکردن ضوابط و استانداردهای زیست محیطی و در نتیجه آلودگی محیط زیست در اسفند سال گذشته پس از صدور سه 
مرحله اخطارنامه و بی توجهی به این مسائل با تنظیم شکوائیه پرونده به مراجع قضایی ارسال شد.معاون بهداشتی دانشکده 
علوم پزشکی تربت جام گفت :درسال گذشته چندین نوبت از کشتارگاه صنعتی بازدید به عمل آمد و در آخرین مرحله در بهمن 
ماه 9۷مجددتوسط کارشناسان بهداشت محیط و محیط زیست بازدید وبه دلیل رها سازی فاضلاب تصفیه نشده به محیط 
پرونده تخلف به مراجع قضایی ارسال شدکه در مسیر رسیدگی قرار دارد.رحیمیان افزود: مراجع قضایی مجدد از دانشکده 

علوم پزشکی تقاضای نظریه کارشناسی داشتند که از محل بازدید و اعلام شد و منتظررای نهایی مقام قضایی هستیم .


